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Zusammenfassung

        
Die zervikale Bogenwurzelagenesie ist selten und kann wegen der gleichzeitig bestehenden Vergrößerung des Foramen intervertebrale mit einer Sanduhrgeschwulst verwechselt werden. Eine aktuelle Beobachtung dieser Anomalie veranlaßte diesen Bericht. Die charakteristischen radiologischen Merkmale dieser interessanten Mißbildung werden anhand der 29 in der Literatur berichteten Fälle beschrieben und die Differentialdiagnose sowie die klinische Bedeutung dieser Störung diskutiert.


      
        
Summary

        
Congenital absence of a cervical pedicle is rare, and because of the associated enlargement of the intervertebral foramen, may be confused with a „dumbbell” tumour. A recent observation of this anomaly has prompted this report. Based on the findings of 29 reported cases in the literature, the characteristic radiological features of the abnormality are described and the differential diagnosis as well as the clinical implications of this disorder are discussed.


      


















  >
  
  

    
  

  
    
      
        


      

    

    
      
        
        


      

    

  


  

  
  
    
      
      
    
    
      
        
        
      

    
  




  
  
    
      
      
    
    
      
        
        
      

    
  



  







    
    


















  






      

      

  
    Top of Page
  

  
    
      ©  Georg Thieme Verlag KG | 
      
      
        Imprint |
        Privacy policy statement |
      
      Smartphone Version
      

      
        Your Current IP Address: 54.242.250.80
      

    

    

  




      


  
    
  
  
  
    
    
      
        
        
        
        
      
      
      
      
    
  
  




    

    






    

    
      
        
      
    

    
    


    
      
      
      
    

  